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 הועדה האקדמית
 ראשות הוועדה

לאחר עבודה מול דיקן לימודי הסמכה )פרופ' כהן( והמשנה הכיר לנשיא –חוק זכויות הסטודנט  .1

יון יהיו נכבו כל מחברות הבחינה בט גיע למצב)הפרופ' סידי( התגבשה תוכנית עבודה על מנת לה

זמינות לסטודנטים. כחלק מאותה התוכנית נשלחו מכתבים הן למרצים והן לדיקנים על מנת להדגיש 

 בפניה את חובת פרסום המחברות כבר מהסמסטר הנוכחי.

כחלק מעבודת ההמשך על נתוני "דוח סיכום תקופת המבחנים" החל דיון ער –בעיות בתקופת מבחנים  .2

בנושא התקלות ואף יעלו הצעות בקורטריון ע" דיקן לימודי הסמכה כצעדי מניעה לתופעת המבחנים 

 כמתחייב. –שלא עוברים בדיקה מקדימה 

ע"י המשנה  לאחר המלצת הוועדה הכלל טכניונית , וקבלת ההמלצה –ועדה לבחינת משאל המרצה .3

הגב' שי גבאי אנג'ל )נציגת  –הבכיר, הוקמה ועדה לבחינת המשאל ואף נתמנו נציגים מטעם אס"ט 

הסטודנטים( ומר' מרדכי שחף )נציג המתרגלים(. אנו נהיה במעקב צמוד אחר פעילות הוועדה במטרה 

וראה והלמידה מה יעילה וממצה במשאל לשביעות רצונם של כל הנודעים בדבר ושיפור ההרלקדם רפו

 בטכניון.

לאחר שהתקבלה הצעת הסטודנטים , בוועדת הפרסים הטכניונית בהשתתפות  –הפרדת הטקסים  .4

המנל"א , להפריד את טקס המרצים המצטיינים וטקס העובדים המצטיינים, התקבל אישור לכך בדמות 

 מכתב מהמנל"א. 

לק משמעותי בפסטיבל והייתה השנה הוועדה האקדמית לקחה ח – 2016פסטיבל הסטודנט המשותף  .5

 –מוקדים שונים ) להבדיל משנים עברו בה הייתה הוועדה מעורבת בכב"א בלבד(  3שותפה לעשיה ב 

מתחם הכניסות )אמיר גולדהמר ( , מתחם הקופות )אמיר גרטי( , וכב"א )קרן הקר, דוד אורעד , איתמר 

רבה בידי הוועדה ולשבח את אנשי הוועדה ווולווטר( . ברצוני להודות לנשאות שבחרה להפקיד אחריות 

 על המעורבות והמקצועיות אשר הפגינו. ישר כוחכם.

לראשונה , השתתפו נציגי הוועדה  –וייסמן  –ועדת הפרסים למתרגלים מצטיינים ע"ש ג'ינקאו  .6

קרן הקר , בוועדת הפרס כחברים שווים . החל משנה הבאה חברי הוועדה –האקדמית , סיו"ר הוועדה 

 יוכלו להציע מעומדים ,בהתאם לסיפי ההצטיינות , כמעומדים לקבלת הפרסים.אף 

בשעה טובה הושלמה עבודותו המאומצת של רכז אקדמי  –לוח )מבחנים כלל טכניוני( העוגנים  .7

רז פקטרמן, והעובר לוח המבחנים לפקולטות לעבודה שלהן על מבחני המסלולים.  –בפקולטה למדמ"ח 

הסטודנטים בטכניון על לוח מבחנים הגיוני אשר מיושר ומתוכנן למידותיהם אני רוצה לברך את 

 לראשונה.

בדיוני הוועדה האקדמית בחודש החולף הוחלט כי הוועדה תבחן את נושא הרחבת  –קורסי העשרה  .8

קורסי ההעשרה הנהוגים בטכניון ,בהוראת המל"ג, כך שיכילו קורסים מפקולטות שונות מפקולטת האם 

סטודנט אשר יבחר להרחיב את אופקיו בדיסציפלינות שונות מאלו שהוא עצמו  –. רציונאל של הסטונט

 לומד יוכל לעשות כן.

 מילואים

לאחר עבודה רבה מול דיקן לימודי הסמכה , התגבשה הצעה לתיקון פרק הזמן בו  – 2.3.3תקנה  .1

דם לסמסטר הבא יתאפשר לקיים את מועד המילואים כמו גם העברת ציוני המעקב מהסמסטר הקו

 לשיקול דעתה של הפקולטה. –במידה ויבחר בכך הסטודנט ולא כפי שהיה נהוג עד כה 

גניס  –בסמסטר הקודם התקיימה עבודה רבה ע"י יו"ר הוועדה האקדמית לשעבר  –אות מגן המילואים  .2

נתן לטכניון יידוד אורעד אשר פעלו ללא לאות יחד עם דיקן הסטודנטים על מנת ש –אייל ורכז המילואים 

 30.5אות מגן המילואים על פועלו למען הסטודנטים המשרתים הן בפן האקדמי והן בפן הרווחה. ב 

 יתקיים טקס בקריה בו יעונק האות לטכניון.
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לאחר חבלי לידה לא פשוטים ומאמצים רבים של כל העוסקים  –לא פראייר!"  –"מילואימניק בטכניון  .3

חיילי מילואים  400הטבה יחודית למשרתי המילואים , במסגרתה במלאכה הצלחנו להוציא אל הפועל 

התהודה של הטבה זו מאירה את האגודה באור  –נכנסו בחינם לפסטיבל ואף קיבלו הטבת שתיה ומזון 

 חיובי מאוד ברמה הכלל טכניונית ואף ברמת "גאוות היחידה" של משרתי המילואים.

 
 
 

 ליווי בדין משמעתי

 
לאחר עבודה מול התובע בדין המשמעתי ומול הסטודנטים בוטלה החלטת הפקולטה לרפואה  .1

 להרחיק שני סטודנטים מהשנים הקליניות עקב "נזיפה" שקיבלו בהסדר טיעון. 
עקב מקרה זה הוחלט לפעול מול התובע על מנת לבטל את הסעיף בתקנון לימודי הסמכה כך שיבוטל  .2

 ה להפסיק לימודים של סטודנט לאחר שזה נענש כבר בדין משמעתי.הסעיף המאפשר לפקולטה לרפוא
 

 נסגרו. 33תיקים ע"י צוות הליווי בדין משמעתי, מתוכם  46החודש טופלו בסה"כ 
 

 מתוך כלל התיקים שנסגרו, ברצוני לציין את הדברים הבאים:
 5 .תיקים נסגרו לאחר החלטת התובע לגנוז את התלונה שהוגשה 
 חר החלטת בית הדין לערעורים בעניין רמייה לכאורה במירוץ הטכניון אשתקד, אשר תיק אחד נסגר לא

 גזר ענישה של נזיפה והרחקה ממתקני הספורט בטכניון עד לסוף סמסטר חורף תשע"ז.
  אלים בו שני המעורבים  מדובר בארוע -תיק אחד נסגר בשל ניגוד אינטרסים המונע מאיתנו לטפל בו

 הגישו תלונות הדדיות וביקשו את ליווי אס"ט.
 .שאר התיקים נסגרו במסגרת הסדר טיעון 
  אחד מבין התיקים הנ"ל היה בעניינו של סטודנט אשר לו הייתה הרשעה קודמת בבית הדין המשמעתי

עון נקבעה )קרי מדובר בעבירה שנייה( בגין העתקת חלקים מדו"ח מעבדה. במסגרת הסדר הטי
 הענישה הבאה:

o  0.9-בדו"ח המדובר ובנוסף הכפלת הציון הסופי באותו הקורס ב 0מתן ציון. 
o  עיכוב הכללתו של הנאשם )אשר נמצא לקראת סיום חובותיו הלימודיים( ברשימת הבוגרים

בסמסטר אחד. )עונש זה הוטל במקום הפעלת עונש הרחקה מהלימודים לסמסטר אחד 
 י כנגד עבירת העתקה נוספת בהליך הדין המשמעתי הראשון בו הורשע(תנא-שנקבע כעונש על

o ניסיון להשגת יתרון  4.10תנאי כנגד עבירה נוספת על סעיף -הרחקה לשנה מהלימודים על(
 אקדמי במרמה( לתקנון המשמעתי הישן.
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 משרד חברתי
 חוגים:

 תשכח מזה... שהיה? מה
 

  נוסף שיעורTRX .למערכת בעקבות הביקוש הרב 
 .השגתי מחשב חדש לאולם עליון, והרכישה של הציוד החדש מחכה לאישור 
 .השבוע נפתחת קבוצת הכנה ללידה וקבוצת לימוד ערבית 
 מצאתי אפליקציה לניהול הרישום לTRX  ומעקב ושליטה על כלל המנויים והשיעורים במק"ק בחצי מחיר

 , מחכה שאריה והדיקן ישבו על זה ובעז"ה יאשרו את הרכישה :(מההצעה הקודמת
  סדנאות בישול של "קמפוס תוסס"  3אירועים של התא הגאה,  2הרבה אירועים במק"ק החודש, היו

 ועוד אירועים קהילתיים כמו ערב לכבוד חג הפסחא.
 נפילות ופציעות:/ השיפוץ מבחוץ מתקדם, ותיקנו את האורות מהחניה למק"ק שלא עבדו וגרמו לכמה 

 

 לא משנה ... שיהיה? מה
  .אירוע החלפת בגדים 
 .סדנת היפ הופ ומסיזומבה 
 .ניקיון וסידור של החדר רדיו 
 המוגזם  התחלת חשיבה על מערכת לסימסטר קיץ ואיזה שינויים ניתן לעשות כדי להימנע מהעומס

 בשיעורים שהיה הסימסטר.
  המשתלמים.בקרוב ייפתח המרכז החדש בכפר 
 . גיבוש צורת עבודה מסונכרנת יותר עם אריה לגבי אישור וקביעת אירועים 
 .ישיבת צוות עובדי הקבלה וגיבוש 

 

 מחזור:
 מערך המחזור: .1

 הצבת מיכל מחזור בפקולטה לחינוך למדע וטכנולוגיה )ראה נספח א'( -02/05/2016 .א

 פעילות שוטפת במהלך החודש: .ב

 פיקוח וניהול מערך המחזור (1

איסוף ומיון הבקבוקים והפחיות שבמיכלים המוצבים בפקולטות להנדסה אזרחית  (2

 וסביבתית וחינוך למדע וטכנולוגיה וכן במרכז הספורט בטכניון.
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 מיכל המחזור החדש שהוצב בפקולטה לחינוך למדע וטכנולוגיה

 

 התנדבות:
 מבצע התרמת דם מאי. קיום המבצע ב: .1

a. חומרים 

b.  ביולוגיה 

c. כימיה 

d. פיזיקה 

e. מתמטיקה 

f. ארכיטקטורה 

 זיכרון בטכניון .2

a. 04.05 –  .ערב זיכרון בטכניון 

 התקיים בחמישה מרכזים שונים שלוש שפות שונות בתוך הטכניון. 

b. .פרסום תמונות מהערב 

 יריד חברתי: .3

a.  חיים מחדש –תיאום עם עמותה לאימוץ בעלי חיים 

b. תיאום עם ארגון החרשים חיפה 

c. תיאום עם לב חש 

d. חריי ואח גדול.תיאום עם א 

 קייטנת קיץ  .4

a. קשר ראשוני עם גילה 

b. חפיפה עם נמרוד 

 

 יזמות:
 (.ישיבה עם יו"רים לגבי פעילויות המרכז שרלוונטיות אליהם ותוכניות לעתיד )חומרים, כימיה ומכונות .1
 .עם נשיא הטכניון GreenTech אירוע סיכום .2
 .Mobile ODT הרצאה של עמית ספיר מחברת .3
 .Aquanos ( מייסד ומנכ"ל1.6)בהרצאה של אודי לשם  .4
 .עבודה לקראת אירוע סוף שנה של מרכז ברוניצה שיתרחש באמצע יוני .5
 .פסטיבל הסטודנט! עבודה במתחם קופות .6
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 :מה צפוי בחודש הקרוב
 צהרי יום ד' חברתי 
 אירוע סוף שנה בברוניצה. 
 סיכום לקחים ורשמים מגרינטק לקראת התחרות הבאה. 

 

 מל"ך:
 ם ניידים למשפחות בקריית ביאליק.מחשבי 2 חילקנו

 בהמתנה:
 לסטודנטים בק. באיליק 7+  
 למשפחות בוואדי ערה 5+  
 

 עזרה לסטודנטים מהבינלאומי עם המחשבים + תיקון בעיה בסוללה
 

 מציאת מקורות לתרומה
 לתרומת מחשבים anyclipיציאת קשר עם חברת  -  
 חיפוש אנשי קשר באינטל ובמת"ם -  
 תרומה מגורמים בטכניוןקבלת  -  
 

 כללי
 החזרת ציוד )לחץ אוויר( למק"ק -  
 מיילים טלפוונים -  
 לקיחת ציוד מהמשרד למעבדה -  
 

 שבתות בקמפוס:
 .אנשים. להזין שעות למרדכי פרל 20ארוחה בסדר גודל של      6.5

 לא הייתה שבת בגלל יום העצמאות 13.6  
 .משתתפים. להזין שעות לנתנאל מגור 16שבת עם  27.5   נרשמים.הארוחה בוטלה בגלל מיעוט  20.5   

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

7 

 

 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 

 המחלקה הטכנית

 פרויקטים
 אפיון הצרכים עבור אירוח אוניברסיטת החלל. .1

 עבודה במסגרת הפסטיבל: מצלמות, קופות וחמ"לים. .2

 על בסיס המנגנון לבניית עמדות צפייה במבחנים.  STOREבנייה ופריסת קיוסק רכישה מוקשח מאס"ט .3

 בנייה והתקנה של מחשב לגרפיקאית אס"ט. .4

 מתן יעוץ ותמיכה באינטגרציית מערכות אס"א. .5

 פריסת מצלמות אבטחה בכפר משתלמים. .6

 .CAMPUSתחילת הטמעת אס"ט בענן  .7

 החלפת שרת לינוקס מקומי. .8

 
 

 ודה שוטפתעב
 קורס עבודה בגובה. .1

 הפצת סקר מתנות פתיחת שנה. .2

 עדכון ותפעול מערכת בחירות לנציגי סמסטרים. .3

 פריסת עמדות עבודה חדשות במשרד חברתי, במשרד קמפוס ובחדר מנהלת חנות החוברות. .4

 רכישת ופריסה של מסכים חדשים. .5

 רכישת רישיונות לתוכנות גרפיות עבור הגרפקאית. .6

 קמפוס בפריסת מדפסות מפעיל במזרח ישן ובבית הכנסת.סיוע למשרד  .7

 פתיחה ואיפוס סיסמאות מייל. .8

 הוספת והסרת סטודנטים מרשימות התפוצה. .9

 תמיכה כללית בעניינים טכניים לעובדי האגודה. .10

 .InfoMailדרך מערכת  Plus500הפצת עדכונים לרצי  .11

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

8 

 

 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 

 משרד קמפוס 
  

 רשויות המס 

  

  מתן שעות קבלה שבועיות ומענה שוטף למיילים •

בקשות להנחה בארנונה  18תיאומי מס,  5החזרי מס , 8תביעות מילואים,  87-במהלך החודש נשלחו כ •

  בחיפה

  נסיעה למס הכנסה והגשת בקשות החזרי המס •

  שעות קבלה מעבר לשעות הקבועות, בעקבות קושי של סטודנטים להגיע בשעות הנ"ל 5קיום  •

  אחראית שילוט  –פסטיבל הסטודנט  •

  

  

 מעונות 

  

   עשייה במהלך החודש:

  פתיחת וחניכת מועדון למידה "פאלם ביץ" במעונות נווה אמריקה •

  הכנת תשתית להקמת מועדון דומה במעונות הסנט •

  המת"ל בהוט, עדי אלון ,באתר המעונות להקל על הסטודנטים בקבלת שירותפרסום מספר של  •

  פסטיבל הסטודנט ,מנהל מתחם מועדונים •

  עבודה מול משרד מעונות על מנת למצוא פיתרון לבעיית פינוי סטודנטים לפני תום מועדי א' •

  פגישות עם אבי מזור, ממונה על האחזקה במעונות, בנושאים שונים •

  ממונה על המעונות,נילי נאור ,בנושאים שוניםפגישות עם ה •

מתן מענה והכוונת לסטודנטים רבים בנושאי רישום למעונות, בייחוד לקראת סוף תקופת הרישום, ועזרה  •

  לסטודנטים עם סיטואציות חריגות מול משרד מעונות ראשי

  מענה יומי לסטודנטים בנושאי הוט, ושונותיו •

  אמריקה עקב בקשת הסטודנטיםהוצבה קרטוניה במעונות נווה  •

  ישיבות ופגישות עם עובדי המעונות השונים •

  

  

  עשייה עתידית:

המשך עבודה עם משרד מעונות ולימודי הסמכה למציאת פתרון לסטודנטים דיירי מעונות הנבחנים לאחר  •

  תום מועדי א' הרשמי

  (הגרים יחדיו במעונות זוגות/משפחות)עבודה מול הביטחון למציאת פתרון לבני זוג של דיירי מעונות  •

  המשך קידום עניין שיפור שירות בנושא הוט והשירות לסטודנטים •
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וי תלונות סטודנטים דיירי האזור יש להמשיך לעבוד על שיפור האינטרנט במעונות מזרח לאור ריב •

  .(החודש מספר הפניות רק גדל בנושא למרות הבטחתו של עדי אלון לטיפול בעניין)

הרעיון לא נפסל כשהועלה בפגישה עם נילי, מנהלת ) עונותאישור גידול כלבי נחייה במך קידום עניין המש •

   (המעונות, צריך לקבל את תגובת דיקן סטודנטים לעניין

 . המשך קידום תשתית המחזור במעונות בשיתוף פעולה עם רכז המחזור של האגודה •

  

  רעיונות להמשך:

צריך לקבוע פגישה עם גורם טכני לבדוק  -)SAPאמצעות האינטרנט(קידום העברת בקשת שירות ב •

  היתכנות העניין.

  בחינת הקמת פינות יד שנייה במעונות עם גורמי המעונות •

  ניסוח פרוטוקול ועדות משמעת •

  

  

  כביסה

  טיפול שוטף בתקלות •

 איפוס מונה אבקת כביסה  •

  סידור שגיאות במכונות •

  הספקטיפול במכונות תקולות מול  •

 הזמנת טכנאים והשגחה על תוצאות העבודה  •

 מענה לסטודנטים  •

 פתיחת חשבונות חדשים במערכת הכביסה   •

 טיפול בתלונות  •

  זיכויים על תשלום מיותר •

 פתרונות זמניים במקרי חירום וקביעת פתרון קבוע  •

 סטודנטים מחו"ל  •

  חדשים למערכת המשך עבודה מול משרדי בית ספר הבינלאומי לטובת הכנסת סטודנטים •

 הסבר ומענה על שאלות הגופים הבינלאומיים בקשר לשירותי הכביסה והמערכת  •

וודהיל בליווי מנהל המשרד. דיון על בעייתיות המענה וטיפול הבעיות. פתרונות –פגישה עם שייס  •

  אופציונאליים והגשת מועמדות למכרז הקרוב 

  סידור הארכת צינור לטובת שיפור ח.כביסה במגדלים •

  עבודה מול מפעילי החדרים •

  ביקורות •

  זיכויים על קניית ציוד •

• ITECH CLINICS- הכנסה למערכת ומתן הסבר על ההפעלה  

  מתחם כניסות –פסטיבל הסטודנט  •
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 מכונות אוטומטיות

  

  עבודה שנעשתה:

 שיחות ביום  6-פניות במייל ובממוצע כ 130-היו כ במהלך חודש מאי בוצע טיפול בתקלות במייל ובטלפון, •

הצבת עמדה למשך יומיים, פרסומים מסיביים בדפי  -רצת קמפיין חתימות להשתתפות בפיילוט ה •

  .סטודנטים 130-הפקולטה, הפצת פוסטרים וביצוע הגרלה נושאת פרסים. הוחתמו כ

  .הצבת מכשיר טעינה וחיבורו לרשת בפקולטה להנדסה אזרחית •

והעברת מדפסת מבניין בורוביץ לספריה בבניין  1ת השתייה ומזון בבניין בורוביץ לקומה העברת מכונו •
 . רבין

  הוספת אפשרות כריכה בספירלת מתכת -דפוס וירטואלי  •

  הצבת מדפסת בבית הכנסת •

  הזמנות שתייה לקולנוע •

  מנהל בטחון –פסטיבל הסטודנט  •

  

  החודש הקרוב:

  ביולוגיה ואווירונאוטיקה מכונות הצילום לרשת בהלר,חיבור  •

  ממתינים להתקנת משטח וגגון -מכונת שתייה בשער נווה שאנן הצבת  •

  החלפת מערכת ההדפסה בפיזיקה •

  למתן מענה הדפסה וצילום לתכנית החלל הבינלאומית בחודשי הקיץהכנות  •

  

 פנים, תחבורה ובטחון
  

  תחבורה:

  אחראי הסעות מסיבת בריכה –פסטיבל הסטודנט  •

 הזמנת הסעות לפקולטה לרפואה לפסטיבל הסטודנט  •

  פרסום ההסעות •

  שימור הסעת כפר משתלמים וביטול ההסעה ההיקפית בעצמאות וידוע הטכניון •

  בתהליך. –טיפול בבעיות החניה בכפר משתלמים על ידי הגברת האכיפה  •

  הפעלת הסעת הפנים בפסטיבל לטובת קירוב הסטודנטים להסעות לבריכה •

  בתהליך –אוטובוס לכפר משתלמים  •

  בירור מחירי אוטובוסים לוועדי מכונות תעו"נ ורפואה •

  אחראי הסעות בפסטיבל הסטודנט –הכנת תיק תפקיד  •

  

 



 

11 

 

 אגודת הסטודנטים בטכניון

Technion Student Association 

 

  בטחון:

  עדכון חסימות דרכים בטכניון. •

  מפגשים שבועיים עם הסמנב"ט •

  יצא פיילוט! –רכישת המדבקה לרכב אלקטרונית  –פרויקט •

  הקמת ועדה לגבי בית דין אסטי •

  

  פנים:

  בתהליך –מוזיקה בבית הסטודנט  •

  בתהליך –פגישה עם ספקים שיחליפו את הקמפוסית  •

  שיחה עם העסקים והורדת מחירים זמנית בתמורה למבצעים •

  כרטיסיות לבתי העסק •

  בתהליך –הוספת לוחות מוארים לקידום עסקים בבית הסטודנט  •

  בתהליך – 0פרסומי בקומה  הצבת מסך לדים •

  הוצאת גרפיקה לפייסבוק על מנות במחירי מבצע •

  הגברת התנועה בעמוד קמפוס בפייסבוק •

   דיוור העסקים לעובדי הטכניון •

  פגישה עם אחראי נגישות של הטכניון לגבי בית הסטודנט •

        

  

 ספורט 

  

  מתן מענה לפניות הסטודנטים בנושאים שונים •

  ארגון לוגיסטי ושיפוט תחרויות גמר משחקי כדור במסגרת טכניון צ'אלנג' •

  ארגון וביצוע טקס חלוקת פרסים לזוכי הטכניון צ'אלנג' •

  הכנת פורמטים לפרסום משחקי הנבחרות ופרסום תוצאות המשחקים •

  הזמנת הדפסה והפצה של כלל ענפי הספורט המשתתפים בטכניון צ'אלנג' •

  ניון, כלל אירועי הספורט בטכניון ותחרויות בהן השתתפו נבחרות אס"אפרסום בדף אס"א טכ •

  הזמנת עריכה לסרטון סיכום שנה בספורט •

  ארגון טקס סיכום שנה בספורט •

  אחראי צימוד –פסטיבל הסטודנט  •
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 פרויקטור קמפוסית

  

  מנהל במה ביער –פסטיבל הסטודנט  •

  עריכת סיורים שבועיים בקמפוסיות •

  הפרדה בין מוצרים בשריים וחלבייםאי  •

  ..(חלב, לחם, קורנפלקס)מחסור במוצרים בסיסיים  •

  מוצרים פגי תוקף •

  ימים 3שלושה מקרים של חלב פג תוקף, לפחות  •

  החלב נקנה ואף הונפקה קבלה •

  אי התאמה במחירי מוצרים בין שני סניפים •

  שני מקרים החודש •

  אי עמידה בשעות פתיחה •

  פעם אחת קנדהפעמיים מזרח,  •

  פרסום טופס הגשת תלונה על הקמפוסית בקבוצות הרלוונטיות ושליחת הטופס לירדן •

  הצגת הליקויים בפני מוריס, הבעלים של הקמפוסית  ותגובתו: •

o "החודש היה מלא בלגן בגלל החופשות"  

o "עשינו שיפוץ בסניף ריפקין"  

o "אנו תמיד פועלים שלא יהיו מקרים של פגי תוקף"  

o ור מוצרים הוא דבר חשוב ואנחנו תמיד דואגים לתמחר""תמח  

o "המוכרת בסניף קנדה פוטרה ועכשיו אמור להיות בסדר גם שם"  

  

  תכנונים לחודש הקרוב:

  הגברת כמות הסיורים •

  הפצת טופס התלונה ביותר אינטנסיביות  •

 לגבי מתן מענה לתקלות ותלונות של הסטודנטים  עדכון שלטים בכניסה לקמפוסיות •
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  תומך למידה 
  

  כרטיסים
החודש יצא לדרך פיילוט הכרטיסים החדש "ארנק דיגיטלי" בהם השתתפו סטודנטים בפקולטה  •

כרטיסים חדשים, בעלי פס מגנטי יחיד. הכרטיסים  130-להנדסה אזרחית וסביבתית, הונפקו כ

 טרם חולקו לסטודנטים. 

כרטיסי סטודנט בתוכם כרטיסים לתואר ראשון, מכינה, ביה"ס  250-הונפקו כ 2016בחודש מאי  •

 להנדסאיים ותארים מתקדמים. סיבות ההזמנה הן: כרטיס סטודנט חדש, אובדן כרטיס סטודנט,

 ניזוק.  \שינוי פרטים

  

  ת וחוברותחנו
  עבודה עם בית דפוס קופיטק:

 הזמנות של חוברות.  6המשך העבודה מול קופיטק, בחודש מאי בוצעו כ  •

חורה בזריזות ולא המלאי נגמר מהר וצריך להשתדל להביא ס -חודד אופן התקשורת ואופי החנות  •

 (.חר שהזמנה לא הגיעה יותר משבועלא)למרוח את הזמן 

  

  ריענון מלאי חוברות:

  חדשות . 3חוברות מעודכנות, ביניהן  10 החודש הוכנסו לחנות •

 ולא מעודכנות מחנות החוברות. חוברות ישנות  5הורדו סה"כ  •

  

  עבודה מול אפקט:

 ביוזמת רכזת החנות קיימת בחנות  עמדת צפיה באתר אס"ט סטור ממנו ניתן לרכוש מוצרים .  •

 (.הגנה, סוגים שונים של אלכוהול קרם)נוספו מוצרים חדשים במדפים  •

  

   כוח אדם: •

 . פירוט: משכתב פיזיקה, משכתבת הנדסה כימית. משכתבים חדשים 2גויסו  •

 (.עקב מציאת עבודה בתחומה)המשכתבת להנדסת מכונות  סיימה את עבודתה •

! קשר קרוב ועדכונים שוטפים עם המשכתבים והקלדנים מתפקדים מעולה המשכתבים הקיימים •

 במערך. 

חשמל  כרגע קיים פער ואין משכתב מהפקולטה להנדסת מכונות וחסר משכתב נוסף לפקולטה להנדסת •

 . דרושים נושא זה בטיפול, נוצר קשר עם הועדים, נוצר קשר עם דוברת האגודה לפרסום במדור -
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: קידום הוצאת חוברות נוספות, הוצאת חוברות מעבדה (רותרכזת החוב)משימות לחודש העוקב  •

ראשונות, פגישות אישיות נוספות לצורך הכוונה ומתן מוטיבציה, תקשורת תמידית עם הועדים בהם 

חסר משכתב  ופרסום בדיוור השבועי לגבי השלמת כוח האדם נוסף, ישיבת משכתבים וקלדנים לקראת 

  הקיץ.

  

, שילוט חדש בחנות, עדכון שמות וכריכות בחנותמשימות עתידיות שרכזת החנות עובדת עליהן:  •

  .הכנה להעלאה של החוברות לדף האינטרנט של אס"ט ,ן קלסר עם החוברות הנמצאות בחנותעדכו

  

  קורסים
לא מספקות את מערך  4בעיה יסודית בנושא הכיתות לפק"לים. שתי הכיתות בקומה  חדרים: •

אונ' החלל). המצב כיום לא -הפק"לים (במיוחד שבמשך תקופה ארוכה בקיץ הם לא יהיו לרשותינו

  הגיוני ועושה נזק אקטיבי למערך הקורסים , גם בתדמית וגם בנפח העבודה.  

  .(ר בגלל שלא היתה לנו חוות מחשביםהחודש התבטל פק"ל באנליזה נומרית בין השא) 

  

   פרסום:

א לפרסם את הפלייר שתוכנן, זאת משום שקשה להוציא בזמן פלייר עם תאריכים הוחלט של -פלייר •

ושעות עדכניים כי הנושא מאוד דינמי, כמו כן לא היה אירוע יעד ספיציפי אליו הותאם הפלייר וסוכם 

 כי חלוקה אקראית לא תהיה אפקטיבית. 

שמכיל מידע לגבי מערך הקורסים ופרטי התקשרות. העיצוב הזה ישאר הכנו פלייר כללי מסקנה:  •

עדכני תמיד ונוכל להדפיס לפי הצורך. אם רוצים להפיץ פלייר צריך לחשוב היטב מראש איך יופץ 

 ומה היעד של הפרסום. 

ת המודעות בקמפוס. התוכנית הודפס והופץ פוסטר חדש של מערך הקורסים על כל לוחו -פוסטר •

 שהפוסטר הזה ישאר תלוי עד להודעה חדשה.  (וי בעלויותתל)כרגע 

   

  

  פק"לים: •

הערכות לפתיחת פק"לים בתקופת המבחנים, מציאת מדריכים  -הכנת תוכנית לתקופת המבחנים •

 בתקופת המבחנים.  (בינתים)פק"לים  10-וקביעת תאריכים לכ 

הפק"לים והגדלת מספר פנייה לועדי הפקולטות במטרה להרחיב את מערך   -שת"פ ועדים •

הקורסים הפקולטיים. חשוב לציין שועד מכונות פועל במרץ בנושא ושיתוף הפעולה איתו פורה 

 מאוד. 
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מדריכים נוספים לקורסים הפקולטיים במקצועות זרימה, אנליזה  4גיוס  - הרחבת מערך המדריכים •

 נומרית, ובטון. 

 בבטון ואחד בתורת הזרימה . 2ם פקולטיים קבוצות של קורסי 3נפתחו  -פתיחת קורסים פקולטיים •

 הביקוש גבוהה בפקולטות ואנחנו ממשיכים לנסות להתקדם בכיוון. 

 קבוצות של קורסים סמסטריאלים.  11נפתחו  -פתיחת פק"לי סמסטר •

איסוף וניתוח של משובים על קורסי ההכנה לבחני האמצע לא רבים  -קבלת משוב מהסטודנטים •

עונים על המשוב מתוך העונים ברוב הקורסים הסטודנטים מרוצים באופן כללי. במקומות שהיינו 

 חלשים יותר מסיקים מסקנות ומשתפרים. 

שונה. הנוהל החדש מעט נוקשה יותר אבל לכל  נוהל הביטולים לפק"לים -שינוי נוהל הביטולים •

  הדעות הוגן לחלוטין.

  

  קורסים נוספים •

נעשה ניסיון לפתוח פק"ל לבחינת הסיווג במכניקה. לא היה ביקוש מספיק ונכון לרגע  -קורס סיווג •

זה לא יפתח הקורס. מבירור עם הועדים הרלוונטים מסתבר שאישרו ברגע האחרון לסטודנטים 

) בסמסטר קיץ. כתוצאה מכך סטודנט רבים וויתרו על (פותר מסיוו)ל  1קורס פיסיקה לקחת את ה

בחינת הסיווג. חשוב לציין שנתקלנו בקושי מסויים בפרסום קורס זה וצריך לחשוב להבא על דרכים 

לפרסום קורסים שאין להם קבוצות ספיציפיות בפייסבוק. להרגשתי הפרסום בקרב פעילי האגודה 

 רו לסטודנטים שלהם לא היה מספיק. ובקשה שיעבי

 שיתחיל לעבוד (2מדריך מצטיין לפיסיקה )כם עם ערן אברהם סו -הכנות לבחינות הסיווג בקיץ •

. בתקווה שלקראת בחינת   2סטודנטים  לסיווג בפיסיקה  ( 0מ )מעכשיו על קורס מקיף שיכין 

 הסיווג בקיץ נוכל לתת תחליף הולם לקורס שמציעים במכינה. 

התקיימה ישיבת תיאום ציפיות לגבי פתיחת קורסים מקצועיים לפקולטה  -שת"פ ועד ארכיטקטורה •

 לאדריכלות, הישיבה היתה מוצלחת ויצאנו עם משימות להמשך. 

 סטודיו אלטרנטיבי הם חברה פרטית שמעבירה קורסים  -סטודיו אלטרנטיבי

בישיבה עם ועד . (לדברי הועד שלהם)עיים לאדריכלות ברמה גבוהה מאוד מקצו

 אדריכלות עלה הנושא של הסטודיו הנ"ל . 

 משתנה לפי )המחיר שסוכם לשעת הוראה נע  -סיכום עם סטודיו אלטרנטיבי

חשוב לזכור שהמע"מ הוא כ )ש"ח לשעה לא כולל מע"מ  150ל  120בין  (הקורס

 כך שיוצא שהמחירים האלה אינם  32אחוז ועלויות מעביד יותר בכיוון % %17.5

 . (תקדימיים"ו לא חורגים מהמחיר שאנחנו משלמים לחלק מהמדריכים האחרים"

שלושה שבועות לפני פתיחת  עוד סוכם שקורסים של סטודיו אלטרנטיבי יהיו סגורים כבר
נו שצריך להתחיל לפרסם לבדוק ביקוש זה אומר מבחינת (לפי דרישת הסטודיו)הקורס 
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בועות לפני תאריך פתיחת הקורס אם הוא ש 3ולגבות תשלום מוקדם מהרגיל כדי שנדע 
 נפתח. 

 התקיימה ישיבה בין נציגת  -קביעת לו"ז קורסי תוכנה מקצועיים לאדריכלים

לסטודיו אלטרנטיבי, בפגישה סוכמו   (עמית עילם-המשכתבת )ועד אדריכלות 

הקורסים ומסגרת זמנים לקיומם. תיאום הלו"ז בתהליך וברגע שייסגר ייצא 

 פרסום. 

              

    שימור ידע ומערכי שיעור •

ח  3) על כתיבת מערך לפק"ל פיסיקה 1סוכם עם אופק סיוון (מדריך מצטיין לפיסיקה  - 3פיסיקה  •

רגיל. תשלום יהיה עבור שעות עבודה  3,'בהמשך יוכן גם מערך הכנה למבחן והתאמה גם לפיסיקה 

  בשכר מינימום.

גבי רכישה של המערך שהכין (ורץ אצלינו בהצלחה רבה) לקורס סיכום עם אופק סיוון ל -1פיסיקה  •

 , אופק הראה נכונות למכור לנו את המערך. לא דנו עדיין במחיר. 1פיסיקה 

 סוכם עם איתמר המדריך שיועבר אלינו המערך שהוא מעביר כרגע לשתי קבוצות פק"לים .  -מד"ח •

 

  חונכויות 

  

  ממוצע האנשים למשמרת של חונך  אשר הגיעו  לחונכויות  עבור חודש מאי: •

  פיסיקלי:                                           כימיקלי:                          : Mשפת  Cשפת          

 5                                                      8                                              15                     

  

  : סגל החונכים

  מתוחזקת ע"י חונכים מהפקולטה לפיסיקה בלבד. הישג חשוב שלא קרה עד כה.החונכות  •

עשים מאמצים מרובים למצוא חונך אחר וכרגע הם לא צולחים  -2פער בחונך בפיסיקה פיסיקלי:  •

וגם דרך  (הן של האגודה והן בקבוצות השונות)בפייסבוק מאמצים בעזרת פירסומים כל כך. נעשו 

  בעזרת רוני גופמן,יו"ר פיסיקה.מייל בתפוצה רחבה לסטודנטים לפיסיקה בטכניון, 

 חונכים בסגל שמתפקדים מעולה.  4כימיקלי:  •

 חונכים שמתפקדים מעולה.  M  :9שפת  Cשפת  •

  

   פרסום:

מפורסמות באופן תדיר בכל תחילת שבוע בקבוצות הפייסבוק שלהן, כאשר אני מבצע  החונכויות •

 שיתוף של הפוסטים הללו בקבוצות סטודנטים שונות. 
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פוסטרים שהכנו ע"י הגרפיקאי שעובד  100ביצענו הזמנה במשרד פרסום של הדפסה והפצה של  •

 עם האגודה. 

טודנטים בכל משמרת, והעומס המורגש נסכם בכך שהפרסום מצליח וכראייה גידול כמות הס •

 שמדווחים החונכים. 
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 תרבותד משר
 

 מנהל משרד תרבות

  לאחר תקופה ארוכה של למידה והפקת לקחים, במסגרת הניסיון לשמר את הידע  –נהלי משרד תרבות

אחרינו, בנינו מספר טפסים ונהלים שמטרתם בין  של משרד תרבות ולפשט את העבודה לאלה שיבואו

השאר לבטל את הסיכוי לאי הבנות כאלו ואחרות בין המשרד לועדי הפקולטות. עכשיו אנחנו מכניסים 

 ים לעבודה ונקווה שלא יהיו תקלות, כמו אלו שהתרחשו עד היום, טפסים את הנהלים החדש

 קיום אירוע אחד גדול במתחם הפקולטה כפי שהצגתי מצע   - אירוע במתחם הפקולטה לרפואה

 13.6המופע יתקיים ב לרפואה, סגירת מופע "צחי בן ציון" )לבקשת וועד רפואה(

התחלת ישיבות ומחשבות לגבי הקמת תקן רכז אירועים למלת"ם,  – רכז אירועים לתארים גבוהים

 בשיתוף פעולה עם אמיר המלת"ם.

 שלי הצגתי כי גם בהרצאות  עוד במצגת המכרז -אירועים בשיתוף הוועדיםIQישותפו וועדים וכך קרה ,- 

 וועד הנדסת חשמל, "העיר האנכית מרעיון למציאות" בשיתוף וועדי אדריכלות ואזרחית. -עימת סגל

 פרויקטור אירועי מגזר בהרמת אירוע הסטנדאפ מהשגת הרעיון ועד -ליווי והדרכת יוהאן -אירוע למגזר

 הקמת המופע.

 אירועים  

 2.5הליין שרץ אצלנו כמסיבה אחת לסמסטר קיימנו מסיבה, במסגרת  – , ליין הרוק ומטאל של אס"ט

בערך התחלנו  22:30בתחילתה נתנו שתייה חינם ע"מ למשוך את הקהל ולאחר מכאן, החל מהשעה 

 להפעיל בר. 

 תמונות בעמוד "תרבות וחברה".-סטודנטים מרוצים 200המסיבה הייתה מוצלחת מאוד וכללה כ  

 6.5  במסגרת שיתוף פעולה, האמונה במתן אפשרויות תרבות גם בסופי – "124אס"ט מתארחת ב"לופט

סטודנטים של אס"ט. הסטודנטים שלנו קיבלו מחיר מיוחד  180שבוע, קיימנו מסיבה בלופט בה נכחו כ

 הן בכניסה והן מחירי ריצפה בבר. 

 16.5  נוע אס"ט, באחריות הפרויקטור לענייני מופע סטנד אפ שנערך בקול –מופע סטנד אפ למגזר

 יוהאן שניהל את כל התהליך הן ממציאת המופע ועד להוצאתו לפועל בפיקוח משרד תרבות.-מגזר

 27.5-25.5-חשוב לציין שכל הרכזים במשרד לקחו חלק פעיל מאוד בפסטיבל.– פסטיבל יום הסטודנט 
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 תפעול

 שבנינו במהלך תחילת הקדנציה הנ"ל, וכפי שכולם לאחר תקופה ארוכה עם צוות  – עבודה מועדונים

יודעים הם עובדים במועדונים )אדוה"ט ומש"י( החודש לא יו בלת"מים, והעובדים עמוד בכל מה שנדרש 

 . מהם!

 תהליך שהובילו נדב ורועי הוא עבוד עם המערכת "משמרות" החודש התחלנו  – לוח משמרות מקוון

 ות לחודש הבא נתחיל להשתמש במערכת הנ"ל!בהטמעת המערכת אצלנו והחל מהמשמר

 

 תוכן

  הרצאותIQ- הרצאתו של הכתב הפוליטי של ערוץ  2.5קיום שתי הרצאות מוצלחות במאוד, הראשונה ב
 עמית סגל. השניה, הרצאתם של האדריכלים באולם בבניין רבין.-2

 די חברי אס"ט, הקרנות פעמיים הקרנו של סרטי ילדים בחינם ליל 3במהלך החודש קיימנו  -קולנוע
משחקי ליגת האלופות בפרט ומשחקי עלית בתחום הכדורגל, שידור הסרה "משחקי הכס" והקרנת סרט 
בעקבות יום השואה. כל המכלול הנ"ל גרם לקולנוע החודש להיות מאוד פעיל כפי שלא ראינו אותו המון 

 זמן.
 

 מועדונים

 עיצוב  3.5סדנאות בכל חודש כאשר החודש קיימנו ב 3קצב הסדנאות גבר ומעכשיו עומד על  -סדנאות

סדנת סושי הסדנאות הינם נשמרות במתכונת מאוד 22.5סדנת גבינות ויין,  17.5פירות וירקות, 

 "בוטיקית" ונותנת מענה מדהים לכל סטודנט המעוניין להרחיב את אופקיו באותם תחומים

 רצאה של אמילי לוי, יזמית צעירה ה, 29.5הרצאה בנושא תקשורת מקרבת באדו"הט  -אירועים
שהרצתה על יזמות   ,PICCPerfectהמגיעה מבוסטון אשר ייסדה ביחד עם השותף שלה את 

 30.5-ומנהיגות במש"י
 

 אימפרוב, משחקי  -בכל המועדונים התקיימו אירועים של קבוצות קבועות וביניהן -אירועים קבועים
, מפגשי לימוד בנושא יהדות ופילוסופיה, תפילה קופסה, התא הגאה, התא הנגיש, מפגשי מדיטציה

 לסטודנטים נוצרים, מפגשים של תוכנית הצטיינות ברקים, מפגשים בין דוברי צרפתית. 
 

 


